
Bestyrelsesmøde FKO mandag d. 19.08.24 kl. 19.00 

Referat  
 
 
 
 

Tilstede: Jørn Dyhrberg Hansen JDH, Jørgen Knudsen JK, Henriette Echwald HE, Peder Jørgensen PJ, 
Jesper Ilsø JI, Henrik Beckwith HB, Lone Marcussen LM, Camilla Lynge CL (stedfortræder for US). 
Fraværende: Ursula Søborg US. 
Referent: Daniel Allerup DA. 

 

1. Referat fra sidst og 
dagens dagsorden 

 

Referat fra 18.07.24 og dagens dagsorden er godkendt.  

2. Økonomi/regnskab 
2024 

 
 
 

Regnskab og økonomi: Saldobalance er sendt ud. De fleste steder ser det fint ud, men håndbold 
trænger til en gennemgang. Der er nogle kontingenter og sponsorater som er under opkrævning.  
 
Sponsoratet fra HF forsikring er muligvis konteret forkert eller også mangler fakturering. Dette 
undersøger Henriette sammen med Mette. 
 
Vores likviditet er ok fordi vi følger budget. Der kommer snart en momsrefusion som gør at vi ikke 
skal tage af vores reserver for at betale løbende udgifter til byggeriet. 

3. Projekter VKI JDH: Projektet lukkes ned. Der er stadig forskellige faktorer vi ikke kender udfaldet af, men 
foreløbig går vi ikke ind i projektet. Der er risiko for at besparelser på hallen, vil gå ud over Vig 
Motion. 
 
”Vig byskov” JDH: Stilstand. Der er dog snarest møde. Tennisklubbens hal skal flyttes og 
muligheder hertil skal undersøges. 
 
Klubhus FKO PJ: Der er mange frivillige, under kyndig vejledning fra Peder og Jørgen. Det er godt 
gået og fantastisk engagement. Omkring 1600 frivillige timer. Den sidste hånd er ved at bliver lagt 
på byggeriet. Elektriker, tømrer er snart færdige og inventar er på vej. Budgettet holder. 
Der er indvielse af klubhuset søndag den 22. september 2024. 
 



4. Opfølgning på Vig 
festival 2024, 
arrangement koncert 
2024 og 
sommermarked 

Vig festival JDH: Nyligt bestyrelsesmøde omring strategi. Der tegner sig et billede af et godt år 
økonomisk set. Dette til trods for regn og udgifter til reetablering. 
 
Arrangement koncert 2024 JDH: Denne blev aflyst. Dette vil koste os omkring 15-20 tkr. Vi har 
kunne booke nogle bands i festivalen, hvorfor omkostningerne er lavere end forventet. 
 
Sommermarked JDH: Omsætning 170 tkr. Hvilket vil give et underskud. Dette er ikke opgjort 
endnu. Vi afventer VF Event. 
 

5. De enkelte 
udvalgsrepræsentanter 

JI - Fodbold: Træning er startet. Der er startet nyt børnehold med 12 små fra 2019/2020. Der 
kommer nogle nye piger tirsdag. Der mangler trænere til flere hold både unge og seniorer. 
Generel tilgang på alle hold. 
Der er forsat ønske om at gå helt over til DBU klub Office. Det er bøvlet at lave årshjul i Holdsport 
og man vil samtidig få en bedre hjemmeside ved klub Office. 
JDH: Indgangen til hjemmesiden må ikke skille sig fra vores nuværende konstruktion, hvor alle 
afdelinger er repræsenteret i det hjemmesideoverblik vi har nu som forening. Linket til den nye 
side skal derfor lægges ind på foreningens hjemmeside. 
Der er lavet en aftale med et afgående medlem af udvalget. 
Fuld plade på point i weekendens kampe. 
Jesper er udvalgsrepræsentant for fodboldafdelingen. 
 
HB – Vig motion: Motionscentret fortsætter på et helt utroligt højt niveau på trods af sommerens 
forventede nedgang i medlems antal. Primo august ligger vi på 662 medlemmer hvilket er højere 
end december 2023 og både omsætning og bundlinje er foran budget. Såfremt vi holder denne 
udvikling vil vi nå vores mål for 2024 og sandsynligvis nå et “All time high” resultat med basis for 
et lovende og stabil fremtid i årene fremover. 
If. til medlemssammensætningen har vi en base hvor næsten 75% af vores medlemmer har en BS-, 
12 måneder- eller klippekort aftale.  
FKO Håndbold er igang med at teste medlemsskab hvor de selv har instruktør med og træner 
samlet (14-16 medlemmer) - Et initiativ som burde kunne smitte af på flere af FKO afdelingerne 
(Kajak har vinterhold i holdsalen). 



På seneste møde i Aktivitetsudvalget har vi drøftet oplæg for investeringsønsker “her og nu”, 
mellem- og lang sigt. Vi har behov for at skabe mere kapacitet særligt i vores funktionelle område 
og indstiller derfor, at FKO bestyrelsen “nikker OK til” at vi nu investerer i en udvidelse af vores 
funktionelle område. Vi har et enkelt løbebånd som er defekt - Det er vigtigt at alle tre er 
funktionsdygtige men vi vil heller ikke spilde penge på reparation, såfremt vi senere i år får 
mulighed for at udskifte alle tre via midler fra VF Fonden. Vi arbejder på et låne løbebånd i en 
periode. 
Inden næste møde i FKO bestyrelsen vil vi fremlægge et budget for 2025-2027 på baggrund af nu 
mere valide/faktuelle tal. 
Vi planlægger at holde sommerfest for de frivillige 14. september 2024 i det nye FKO klubhus. 
 
 
DA - Boksning: Mindre frafald af medlemmer som forventet, men dog kommer der flere end 
nogensinde før efter en sommer og træner. Samarbejdet er stoppet med 2 trænere grundet 
omstrukturering.  
 
CL - Håndbold: Alle hold er startet op. Vi ser de samme spillere igen. Der køres 3 
håndboldkaravaner for de 0.-3. kl.  
Nogle af vores spillere er begyndt i Vig Motion. Vi er udfordret på tøj i det farven er udgået. Derfor 
prøves et andet mærke. 
Kontingent er sendt ud 14 dage senere end vi plejer for at undgå for mange tilbageførelser. 
 
JK - Floorball: Ældreholdet starter til september fra 14-16. Der mangler dog lidt spillere. 
Aftenholdet torsdag kører som det plejer. 
 
HE - Kajak: Vi har haft mange flere aktiviteter end nogensinde før. I september kommer der tur 
med vikingeskib og en dag med nogle andre instruktører for at give nye ideer. Der er aktiviteter 
hele året. Der arbejdes på flere medlemmer til den lokale bestyrelse i kajak. 
Vi er et godt sted lige nu. 
To trænere har været på kursus. 
Der er kommet mange nye medlemmer. 
Vi ønsker at holde medlemsmøde i det nye klubhus. 



 
6. Åbent punkt for 

tilføjelser 
Børneattester: Det besluttes at opstarte samarbejde med Signit.dk. vedr. indhentelse af cpr-
numre. 
 
Folkeoplysningsudvalget: Lokaletilskudsansøgning til klubhuset skal gerne på dagsorden til den 
21. okt. Ved udvalget. Ibrugtagningstilladelsen skal først være på plads. 
 

7. Dato for nyt 
bestyrelsesmøde 

 
Næste bestyrelsesmøde: Onsdag, den 18. september kl. 16.30. 

8. Eventuelt Vig Festivalen booker deres møder i foreningslokalet i VKI fremadrettet hver den første mandag i 
mdr. Det bør overvejes at indrette lokalerne bedre til møder, evt. med skærme, bookingsystem og 
andet udstyr. 
Der vil blive skabt en bedre sammenhæng mellem klubhuset og lokalet, hvis der bliver gjort lidt 
ved det. 
 
Der er ved at blive startet et frivillig-team i fodboldafdelingen. Disse skal løse forskellige opgaver 
som vil være en stor hjælp. Dette kan de øvrige afdelingen få inspiration fra. 
 
Strategisk fremtid: Kommer på som punkt til næste møde og sættes på dagsorden. 

 


